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Protokól NR I5/04
z posiedzenia Komisji Rolnictwo i Integracji z Uniq Europeiskq

odbytego dnia 22 marca 2004 roku

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokolu
rozpocz$a obrady o godzinie 9:30 wg nastgpuj4cego porz4dku:

1) Ustalenie zasad podzialu dotacji przeznaczonej na dofinansowanie materiafu siewnego
oraz sadzeniakowego,

2) Problemy rolnictwa na terenie gminy i stan przygotowaú w zakresie integracji z Uniq
Europejskq

3) Analiza materialów na sesjp,
4) Sprawy ro2ne.

Przewodni czqcy komisji p.Krzysztof Swietlik na wstgpie przywital radnych oraz obecnego
na posiedzeniu Przewodniczqcy Rady Nadzorczej Spoldzielni Mleczarskiej w Jgdrzejowie
p. Kgdrp.

A d 2
(ako pierwszy zostal omówiony pkt.2 ze wzglgdu na wczeéniejsze przybycie p. Kpdry)

Jako pierwszy glos zabral p. Kgdra. przedstawiaj4c sytuacjg rolnictwa istniejqcqw
obrpbie gminy, a mianowicie sytuacjg Spóldzielni Mleczarskiej w Jgdrzejowie.
Powiedzial , ze ogólnie sytuacja w rolnictwie w najblizszym okresie raczej nie ulegnie
zmianie. Na wsi dokonuje sig obecnie selekcja poprzez odej$cie od produkcji rolnej, a sumie
polityka ma to na celu, 2eby zlikwidowaó gospodarstwo. Jako przyklad podal, to,2e np. w
Unii Europejskiej produkcj4 mleka zajmuje sig 1 milion gospodarstw, a w Polsce 350, okolo
400 tysigcy.

- Przewodniczqcy zadalpytanie do p. Kgdry: ,, Co jest ztym budynkiem Spoldzielni
Mleczarskiej w Jgdrzejowie, i czemu czpéó zakladu przeszla do Wodzislawia?"
odpowiedÉ p. Kedry: ,,sytuacja Spoldzielni wyglqda tak jak sytuacja calej gospodarki,
jak sytuacja przetwórstwa a szczególnie mleczarstw4 jest bardzo cigzko. Glówny
problem jaki dzisiaj dotyczy Spoldzielni dotyczy rolników to jest brak wolnych
érodków finansowych, kfóre by pozwolily inwestowaó.
Na dzisiaj Spóldzielnia skupuje 22tysiqce mlek4 w zupelnoSci jeden ZaHad
Produkcyjny w Wodzislawiu przerabia to mleko a w rQcz ma mozliwoéci przerobowe
o wiele wigksze i nie bylo sensu utrzymywaó tej produkcji w dwóch zakladach, bo
kosztowo byémy tego nie wytrzymali. Skoncentrowanie produkcji w jednym zaHadzie
pozwolilo nam na znaczne obnizenie kosztód'.

- radny T.Spk zapytal.,, co stalo sig z tq mleczarni4 na ul. Glowackiego, i co ztym
punlfem skupu mleka w Jasionnie?"
- odpowiedá p.Kgdry w budowg budynku na ul. Glowackiego zainwestowane zostalo
100 miliardów starych zlotych taki byl przerób na chwilg przerwania tej inwestycji.
To zadlu2enie wisialo na Spoldzielni. Postgpowanie ukladowe zawarte mówilo
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O tym, 2e prry spoldzielni zostaje 15 miliardów starych zlotych i pozostala wtedy kwota
bylaby darowana. Takie warunki wynegocjowano w postgpowaniu ukladowym. W ubieglym
roku spoldzielnia splacila ostatni4 ratq postgpowania ukladowego. Po postgpowaniu
zwolniona zostala hipoteka. Wzdluit tego budynku o powierzchni 2,5 hektara kupil pan
Markiewicz w 2001 roku. Co do punktu skupu mleka sytuacja wyglqda tak Le Jasionna ma
nie uregulowany z tego co sig orientujg tytul prawny do tego budynku. Budynek jest
wlasnoÉci4 spoldzielni"

- Pan SQk wyszedl z propozycj4 aby punkt skupu mleka w Jasionnie przekazac w rgce
rolników, na co p" W.Kgdra odpowiedzial, 2e jezeli grupa producentów mleka wystqpi
z odpowiednim wnioskiem Spoldzielnia nie bpdzie stwarzaó przeszkód i odda punkt skupu
w aktualnym stanie prawnym.

A d t
Przewodni cz4cy przedstawil radnym,,ofertg handlow4 - wro sNA 2004 r ., Hóra

zostala wyslana do wszystkich soltysów"

A d 3
Przewodnicz4cy odczytal porz4dek obrad najblizszej Sesji RM.

poz.6
Sprawozdani e z pr acy Burmistrza mi gdzy sesj ami.

Komisja uwag niewnosi

poz.7
Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjqtych na poprzedniej sesji.

Komisja uwag nie wnosi

poz. 8
Sprawozdanie z dzialalnoSci Plywalni Miejskiej; omówienie wniosków Komisji
Rewizyj nej doty cz4cy ch analizy ko sztów"

Komisja uwag nie wnosi

poz.9
Uchwala w sprawie przyjgcia strategii w zakresie bezpieczeírstwa dla Miasta i Gminy
Jgdrzejów na rok 2004"

Komisja uwag nie wnosi

poz. lA
Uchwala zmieniaj4ca Uchwalg Nr L145012002 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie z dnia
9 púdaernika2002 roku w sprawie wynajmu pomieszczeri na gabinety
stomatolog iczne dla lekarzy stomatolog ów or az sprzgtu stomatolo gi cznego "

Komisja uwag nie wnosi



poz. l I
Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedafi w drodze przetarg.rnieruchomoéci
komunalnej.

Komisja uwag nie wnosi

poz. 12
Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedazy w drodze przetargunieruchomoéci
komunalnyctr, polozonych u zbiegu ulic. Przypkowskiego i Al. Pilsudskiego"

Komisja uwag nie wnosi

poz. 13
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na obci¿enie nieruchomoSci polozonej w obr.
05 m. Jgdrzejowa oznaczonej jako dziatrki tr 322,339, stanowiqcej wlasnoéóGminy
Jgdrzejów, sluzebnoÉciq gruntow4 .

Komisja uwag nie wnosi

poz. 14
Uchwala w sprawie okreélenia stawek oplatza skladowanie odpadów na Skladowisku
Odpadów Komunalnych w Potoku Matym or¿ü upowa.znienia Burmistrza Miasta
Jgdrzejowa do ustalania wysokosci cen i oplat za skladowanie odpadów.

Radny p"Jan Zigbiúski wnosi wniosek:

,,wnosÚg wniosek o wykreilenie paragrafu n 4 , który mówi o apowainieniu
Burmistrza do ustalania wysokoíci cen i oplat 7n skladowanie oilpadów
na Skladowisku Odpadów Komunalnych w Potoku Motyrrq gdyi to oznacza" ie
w prrysüoici Rada nie bqdzie mialawplywu na ustalanie cen, a tym samym

zostanie rozszerzona kompetencja Burmistrza"

za-S ; przeciw-0 ; wstrzym. -0

Wniosek pr¿yjeto

poz. 15
Uchwala w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji
U r zqdzefi Wo d o ci 4golvych i U r zqdzei Kan al iza cyj ny ch Z akJadu Wo do ci agé*
i Kanalizacji w Jgdrzejowie na lataZ0e4-2006"

Radny Jan Zigbiírski poinformowal czlonków posiedzenia o Wrn, izjak sig orientuje
To wieloletni Plan nie jest zgodny z Planem Inwestycyjnym [Jrzgdu w pkt. 3.14-3.15.

Na posiedzenie przybyl p. Kierownik ZWiK p Zbigniew Lato wrazz p.Bozen4 Janus"
Przewodnicz4cy przywital go a nastgpnie p.Lato zabral glos mówi4c. ,,2 uwagi na to, ze w
pi4tek odbyla sig komisja budzetu i ze wplynqlo pismo od p. Skarbnik U.M., paála propozycja
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zebyémy ten plan przerobili. Skorygowaliémy nasz plan i dopisaliimy ostatniq pozycjg
odnoénie modernizacj i oczyszczalni *cieków"

Radni zapoznalisig z poprawkami wniesionymi do Wieloletniego Planu Rozwoju
i ModernizacjiUrz4dzehWodoci4golvych iUrzadzehKanalizacyjnych ZWiK w Jedrzejowie
na lata 2004-2006.
Po czym wywiqzala sip dyskusja migdzy radnymi a kierownikiem ZWiK.

Komisja uwag nie wnosi

A d 4
Przewodnicz4cy przedstawil pismo kierownika Zaru4ü Budynków Mieszkaniolvych

bpd4ce odpowiedzi4na interpelacjg radnej Marii Baranskiej, zal4czeniu do protokolu.

Radny J" Ziebihski wnioskuje o pozostawienie kontenerów na Smieci na wsiach.

Posiedzenie zakoiczono.

Przewodniczqcy
Komisji Rolnictwa i [ntegracji z Uniq Europejskq

Krzysdof Swietlik


